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PROTOKÓŁ  Nr 18/2013 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 8 maja  2013 roku 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Tuszewicki Eugeniusz, Przewodniczący Komisji 

2. Góralczuk Eugeniusz, członek komisji 

3. Jakimiuk Anatol, członek komisji 

4. Radziwił Agnieszka, członek komisji 

5. Korniluk Eugeniusz, członek komisji 

6. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy 

7. Stanisław Charyton, Sekretarz Gminy 

8. Modzelewska Ewelina - pracownik GOK 

9. Paweł Ryżyk - pracownik Punktu Rehabilitacyjnego 

10. Marta Malinowska - Dyrektor GOK 

 

 

Posiedzenie odbyto się w Gminnym Ośrodku Kultury w godz. 12
oo 

– 13
15 

 pod 

przewodnictwem Pana Tuszewickiego Eugeniusza, Przewodniczącego Komisji. 

Przewodniczący stwierdził, że obrady są prawomocne, w posiedzeniu uczestniczą wszyscy 

członkowie komisji. Powitał radnych i przybyłych gości. 

Następnie Przewodniczący odczytał porządek dzisiejszego posiedzenia, który został przyjęty 

jednogłośnie: 

1. Zapoznanie się z działalnością i realizacją budżetu w 2013 w jednostce  

 organizacyjnej Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach 

2.  Ocena przydatności funkcjonowania i wykorzystania Punktu Rehabilitacyjnego 

3.  Rozpatrzenie projektów uchwał na Sesję Rady Gminy 

4.  Sprawy różne 

 

 

Ad pkt 1 

 

Informację z wykorzystania planu finansowego Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach za 

okres od 1 stycznia do 30 kwietnia 2013 roku przedstawiła Pani Ewelina Modzelewska. 

Powiedziała że upowszechnianiem kultury na gminie zajmuje się Gminny Ośrodek Kultury, 

Centrum Kulturalno-Turystyczne Gminy Boćki, świetlice wiejskie w liczbie 20 oraz Gminna 

Biblioteka Publiczna. W tym okresie zorganizowano następujące spotkania i imprezy: 

 Ekumeniczny Wieczór Kolęd, 

 Ferie w Gminnym Ośrodku Kultury w Boćkach, 

 Choinka w świetlicy wiejskiej w Sielcu, 

 Promocja płyty zespołu HOYRAKY, 

 Dzień Kobiet, 

 "Witaj wiosno, żegnaj zimo", 

 Wystawa ozdób wielkanocnych połączona z degustacją wypieków, 

 Dzień Książki - "Wyprawa do Stumilowego Lasu". 

W ramach działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach odbyły się cykliczne zajęcia: 

"Cztery pory roku", próby zespołu folklorystycznego Klekociaki, próby Orkiestry Dętej 
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Boćki, spotkania Klubu Seniora - "Róże Jesieni", próby zespołu "Pejkem" i " HOYRAKY", 

lekcje zumby dla pań. 

Planowane przychody: dotacje z budżetu Gminy w kwocie 240 000,00 zł, przychody 

z prowadzonej działalności z kwoty 9 150,00 zł zwiększono na 13 510,00, otrzymano zwrot 

kosztów poniesionych na realizację programu z udziałem środków europejskich na projekt pt. 

"Z żubrem przez Boćki" w wysokości 23 230,49. 

Dotacja z budżetu Gminy zaplanowana w wysokości 240 000 zł - otrzymana 80 000 zł 

Pozostałe przychody własne planowane w wysokości 9 150 zł zrealizowano- 19 485,00 zł 

(wynajem sali na szkolenia, pokazy, imprezy okolicznościowe, wynajem siatki maskującej).  

/Informacja w załączeniu do protokołu/. 

 

Radni zgodnie stwierdzili, że świetlica w Sielcu dobrze służy mieszkańcom. 

Pani Agnieszka Radziwił zapytała co z petycją dotyczącą świetlicy w miejscowości Bystre, 

czy będzie ona remontowana. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Ewelina Modzelewska, iż należy napisać projekt, organizować 

szkolenia, spotkania aby pokryć część kosztów remontu. 

Pan Eugeniusz Góralczuk i Pani Radziwił Agnieszka stwierdzili, iż w ich obrębie nie ma 

porządnej świetlicy. 

W dyskusji głos zabrali Pan Jakimiuk Anatol i Korniluk Andrzej, którzy uważali, że nie ma 

po co marnować funduszy jeśli później nie będzie chętnych, aby korzystać z wyremontowanej 

świetlicy, a taką świetlicę trzeba utrzymać. 

Pani Marta Malinowska uważa, iż warto ratować to co jest. Jeśli dach przecieka a reszta 

budynku jest w dobrym stanie warto dokonać remontu, aby pozostałość struktura nie uległa 

zniszczeniu. 

Radna Pani Agnieszka Radziwił uważa, że świetlica w Bystrym nie nadaje się do remontu ale 

stara mleczarnia jest w lepszym stanie. Należałoby wymienić okna, drzwi wykłuć łuk 

w ścianie i będzie o wiele większe pomieszczenie. We wsi jest sporo młodzieży więc warto 

rozważyć kwestię remontu świetlicy. 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że należy zrobić zebranie, uzgodnić kwestie 

prawne, doprowadzić światło i zapytać samych mieszkańców co sądzą na ten temat i czy 

wyrażą zgodę. 

Przewodniczący podziękował. Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

 

Ad pkt 2 

 

W sprawie Punktu Rehabilitacyjnego głos zabrał Paweł Ryżyk. Poinformował Radnych 

o remoncie pomieszczenia rehabilitacyjnego. Remont został wykonany w ramach środków 

unijnych. Z tych środków opłacono również kursy kwalifikacyjne. Na dzień dzisiejszy 

zatrudniona jest jedna osoba, przewidziane jest zatrudnienie jeszcze jednego pracownika. 

Obecnie czekamy na dofinansowanie od sponsora. Pierwsza transza ma być w maju w kwocie 

9 tys. zł. Należy wykonać podjazd dla wózków inwalidzkich, podłogę wewnątrz 

pomieszczenia i zakupić sprzęt. 

Pan Eugeniusz Tuszewicki zapytał czy ludzie wykazują zainteresowanie punktem 

Rehabilitacyjnym. 

Pan Paweł Ryżyk opowiedział, że tak ludzie z  naszej gminy jeżdżą do Orli na zabiegi więc 

zainteresowanie rehabilitacją jest. 

Radny Eugeniusz Góralczuk zapytał jaki sprzęt planuje się zakupić do Punktu 

Rehabilitacyjnego. 
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Pan Paweł Ryżyk nadmienił, że będą to rowerki, bieżnie, fotele, drabinki a także jeśli 

fundusze będą dostępne łóżko wodne, które kosztuje ok. 10 tys. 

Radni zapytali w jakich godzinach będzie funkcjonował Punkt Rehabilitacyjny. 

Pan Paweł Ryżyk odparł, że codziennie po cztery godziny albo na zmianę kilka dni.  

Konkretne godziny czasu pracy nie zostały jeszcze ustalone, wszystko będzie kwestią 

zapotrzebowania na rehabilitację.  Punkt jest zarówno dla mieszkańców Gminy Boćki jak 

i przyjezdnych. Do listopada w Punkcie Rehabilitacyjnym zabiegi są darmowe. 

Pan Przewodniczący podziękował. Więcej pytań nie zgłoszono.  

 

Ad pkt 3. 

 

Sekretarz Gminy, Pan Stanisław Charyton zabrał głos w sprawie rekultywacji składowisk 

odpadów. Pan Sekretarz Stanisław Charyton przedstawił projekt uchwały odnośnie zawarcia 

porozumienia międzygminnego dotyczącego wspólnej realizacji zadania polegającego na 

rekultywacji składowisk odpadów innych niż niebezpieczne i obojętne. Potrzebny jest wkład 

własny oraz należy złożyć wspólny wniosek  aby uzyskać środki z Unii. Jest okazja żeby 

zrobić porządek koło cmentarza. Gminą wiodącą jest Gmina Sokoły powiat Wysoki 

Mazowiecki. Do porozumienia przystępuje 9 gmin: Gmina Boćki, Filipów, Kulesze 

Kościelne, Krypno, Nowogród, Radziłów, Rajgród, Zbójna i Gmina Sokoły. Składamy 

wniosek do Funduszu Ochrony Środowiska. Dofinansowanie z Unii Europejskiej wynosi 

85%, zaś wkład własny Gminy 15%. Koszty poszczególnych gmin przedstawiają się 

następująco:  

- Gmina Boćki środki własne 84 297,22 zł dofinansowanie w kwocie 561 981,48 zł, 

- Gmina Filipów środki własne 98 078,90 zł dofinansowanie w kwocie 653 859,32 zł, 

- Gmina Kulesze Kościelne środki własne 42 370,97 zł dofinansowanie w kwocie 282 473,13 

zł, 

- Gmina Krypno środki własne 72 329,33 zł dofinansowanie w kwocie 482 195,56 zł, 

- Gmina Nowogród środki własne 269 942,90 zł dofinansowanie w kwocie 1 799 619,35 zł, 

- Gmina Radziłów środki własne 143 065,55 zł dofinansowanie w kwocie 953 770,30 zł, 

- Gmina Rajgród środki własne 112 776,43 zł dofinansowanie w kwocie 751 842,84 zł, 

- Gmina Zbójna środki własne 8 632,98 zł dofinansowanie w kwocie 57 553,21, 

- Gmina Sokoły środki własne 46 133,25 zł dofinansowanie w kwocie 307 555,02zł, 

 

Radni zapytali co z "dzikimi" wysypiskami. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że wysypiska nielegalne zostaną zwiezione na wysypisko przy 

cmentarzu, powierzchnia hektarowa się nie zmienia, zwiększa się głębokość. 

Pan Eugeniusz Tuszewicki zapytał, czy nie taniej będzie jak gmina sama poradzi sobie 

z wysypiskiem. Wynajmie sprzęt, odpowiednią firmę. 

Pani Skarbnik powiedziała, że gmina musiałaby ponieść stanowczo większe koszty, jeśli 

chciałaby robić to samodzielnie. Inne gminy przystąpiły już do takiego porozumienia, nie ma 

wyjścia jest to jedna z lepszych opcji odnośnie wysypiska. 

Przewodniczący podziękował. Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Pani Skarbnik zabrała głos w sprawie uchwał finansowych. Pierwsza z nich dotyczyła emisji 

obligacji. Kwota całościowa nie ulegnie zmianie nadal jest to 3,5 mln zł. Z tego na rok  2013 

roku będzie to 1 mln 700 tys. zł zaś w 2014 roku 1 mln 800 tys. zł. Firma Dragon Partners 

Warszawa przygotuje analizę przy uwzględnieniu zmiany kwot wykupu. 

Pytań nie zgłoszono. 
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Pani Skarbnik poinformowała, iż zostały przygotowane projekty uchwał w sprawie pomocy 

finansowej dla Powiatu Bielskiego, gmina przewiduje 109 tys. zł na przebudowę drogi 

Nurzec - Szeszyły, zaś na drogę od granicy powiatu - Sielc 91 tys. zł. 

Pytań nie odnotowano. 

 

Projekt uchwały dotyczący zmian budżetu na 2013 rok jak i projekt zmian do WPF 

szczegółowo omówiła Pani Skarbnik Gminy. Wprowadza się zmiany w planie wydatków 

budżetowych celem prawidłowej realizacji planowanych zadań.  

Zmniejszenie planów dochodów budżetowych wynika z: 

- dochody zmniejsza się o 500 tys. zł tytułem planowanego zwrotu podatku VAT. Zwrot nie 

nastąpi w 2013 roku, 

- zwiększenia dochodów o kwotę 330 000 zł to planowana do otrzymania dotacja na remont 

dróg uszkodzonych wskutek klęsk żywiołowych (promesa została już otrzymana). 

Wydatki budżetowe zmieniono, ponieważ: 

-  zmniejszono dotację podmiotową dla GOK na poczet naprawy autobusu- 5 tys. zł, 

- zabezpieczono środki na zadania związane realizowane na podstawie porozumień 

(rekultywacja wysypiska śmiecie 10 tys. zł, dotacja celowa jako wkład finansowy partnera 

wspierającego), 

-  zabezpieczono środki na pomoc finansową dla powiaty bielskiego - 200 tys. zł, 

- zwiększono wydatki na obsługę długu- 50 tys. zł, 

-zabezpieczono środki na dokumentację dróg 150 tys. zł.  

Wynikła również sprawa odwołania od przetargu (wpłynął wniosek o unieważnienie 

przetargu). Przetarg dotyczył ofert na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono. 

 

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji. 

Protokołował: Monika Osmólska 

 

Przewodniczący Komisji 

Eugeniusz Tuszewicki 


